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Møtenotater:

Innledningsvis ble det avholdt en orientering om status i kommunen i forbindelse med
koronapandemien og situasjonen i vår kommune.
Orienteringen ble gitt av kommuneoverlege Katrine Marie Haga Nesse, kommunalsjef oppvekst og
kultur Bjørn Andersen, kommunalsjef helse og omsorg Nora Olsen Sund.

11 representanter til stede. Innkalling godkjent. Saker meldt under eventuelt, og sakslisten deretter
godkjent.

Veronika Brekke Jakobsen og Jan Birger Medhaug velges til å godkjenne protokollen sammen med
møteleder.
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Jarle Nilsen Jan Birger Medhaug Veronika Brekke Jakobsen
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087/20 Godkjenning av protokoll fra møte i formannskapet 29.06.20 
 
Forslag til vedtak: 
Formannskapet godkjenner protokoll fra møte i formannskapet 29.06.20. 
 
 

24.08.2020 Formannskapet 
 
Behandling 
Thorheim (KL) viser til tidligere innsendt forslag om igangsetting av politisk prosess/arbeidsform.  
Ordfører viser til at dette innspillet blir ivaretatt når de folkevalgte skal behandle nytt 
saksbehandlingsreglement og delegasjonsreglement. Diskuteres i grupper under eller i forkant av 
møte før behandling  
 
Protokollen enstemmig godkjent 
 
 
FSK - 087/20 Vedtak: 
 
Formannskapet godkjenner protokoll fra møte i formannskapet 29.06.20. 
 
 
 

088/20 Oversendelsesforslag fra møte i kommunestyret 15.06.20 
 

 
1. Oversendelsesforslag framsatt av Aarhus (H) under sak 79/20:  

 
Karmøy kommunestyre ber om en utredning knyttet til hvorfor kommunen ligger over 
landsgjennomsnitt på behov for startlån. Samtidig som vi skal hjelpe de som trenger det er det viktig 
å vite hvorfor det er blitt slik og hva som kan gjøres.  
 
Vedtak i kommunestyret 15.06.20:  
Oversendt formannskapet uten realitetsbehandling.  
 
 
2. Oversendelsesforslag framsatt av Gaard (H) under sak 81/20:   
 
Karmøy kommune tar initiativ til å se på om man i samarbeid med idrettslagene kan komme med 
tiltak som begrenser utslipp av kunstgress. Karmøy kommune er positive til å dekke kostnadene ved 
tiltakene.  
 
Vedtak i kommunestyret 15.06.20:  
Oversendt formannskapet uten realitetsbehandling  
 
 
3. Oversendelsesforslag framsatt av Levinsen (SV) under sak 81/20: 
 
Karmøy kommune ser også på andre miljøvennlige alternativer til kunstgress som idrettslagene kan 
benytte seg av.  
 
Vedtak i kommunestyret 15.06.20:  
Oversendt formannskapet uten realitetsbehandling  
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4. Oversendelsesforslag framsatt av Løndalen (KL) under sak 82/20:   
 
Karmøylista ber om at det utarbeides erfaringsbaserte og forskningsbaserte rutiner for å kunne 
ivareta personer med alvorlig rusavhengighet og alvorlige psykiske vansker i fremtidige kriser. Det 
settes ned en gruppe som involverer hele tiltaksrekken for mennesker med rusavhengighet og/eller 
mennesker med alvorlige psykiske vansker. Eksempler: psykiatrisk poliklinikk, politiet, ROP, RIO, 
NAV, samt mental helse. Listen er ikke uttømmende, men vi vil påpeke at det å ha med 
brukerorganisasjonene er svært viktig for å kunne utarbeide mer treffsikre rutiner.  
 
Vedtak i kommunestyret 15.06.20:  
Oversendt formannskapet uten realitetsbehandling 
 
 

24.08.2020 Formannskapet 
 
Behandling 
 
Oversendelsesforslag framsatt av Aarhus (H) under sak 79/20: 
Oversendes rådmannen.  
Rådmannen utarbeider notat som legges på referatlisten i formannskapet og kommunestyret. 
 
Oversendelsesforslag framsatt av Gaard (H) under sak 81/20: 
Ønsker samarbeid mellom idrettslagene og kommunen for å finne ut hvilke kunstgressbaner Karmøy 
kommune har, og for deretter finne kostnad for eventuelle tiltak for å begrense utslipp.  
 
Oversendes rådmannen.  
 
Oversendelsesforslag framsatt av Levinsen (SV) under sak 81/20 
Oversendes rådmannen og følger samme sak som fremsatt fra Gaard (H).  
 
Oversendelsesforslag framsatt av Løndalen (KL) under sak 82/20: 
Oversendes hovedutvalg helse og omsorg. 
 
 
FSK - 088/20 Vedtak: 
 
Oversendelsesforslag 1 - framsatt av Aarhus (H): 
Oversendes rådmannen.  
Rådmannen utarbeider notat som legges på referatlisten i formannskapet og kommunestyret. 
 
Oversendelsesforslag 2 - framsatt av Gaard (H):  
Oversendelsesforslaget oversendes rådmannen.  
 
Oversendelsesforslag 3 - framsatt av Levinsen (SV): 
Oversendelsesforslaget oversendes rådmannen og følger oversendelsesforslag fremsatt av Gaard (H).  
 
Oversendelsesforslag 4 - framsatt av Løndalen (KL): 
Oversendelsesforslaget oversendes hovedutvalg helse og omsorg.  
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089/20 Oversendelsesforslag fra møte i kommunestyret 29.06.20 
 

Oversendelsesforslag framsatt skriftlig av Thorheim (KL) til sak 101/20:  
Karmøy kommunestyre vil som et ledd i å få øket oppmerksomhet rundt bruk av sterke rusmidler 
blant barn og unge invitere til samarbeid med Norsk Narkotikapolitiforening, der det tas sikte på å 
avholde seminar på ulike steder i kommunen tilsvarende det som ble holdt i fjor i Kopervik. 
Målgruppen er foreldre til ban og unge samt andre som har behov for mer opplysninger innen dette 
tema. Til dette formålet avsettes kr. 100.000, - fra……… 
 
Vedtak i kommunestyret 29.06.20: 
Oversendes formannskapet uten realitetsbehandling. 
 
 

24.08.2020 Formannskapet 
 
Behandling 
Gaard (H) ønsker at formannskapet får en orientering fra politiet.  
Ordfører svarte at politiet allerede er invitert og vil møte i formannskapet så snart de har mulighet til 
det.  
 
Thorheim (KL) fremmet følgende forslag: 
Saken oversendes rådmannen for utarbeiding av sak til politisk behandling. 
 
Votering: 
Saken ble enstemmig oversendt rådmannen i påvente av ny sak. 
 
 
FSK - 089/20 Vedtak: 

 

 
 
 

090/20 Budsjettoppfølging per juli 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 
Karmøy formannskap tar vedlagte budsjettoppfølging til orientering 
 
 

24.08.2020 Formannskapet 
 
Behandling 
 
Votering: 
Budsjettoppfølgingen ble enstemmig tatt til orientering. 
 
FSK - 090/20 Vedtak: 
Budsjettoppfølgingen tatt til orientering. 
 
 

Oversendelsesforslag 5 - framsatt av Thorheim (KL): 
Saken oversendes rådmannen for utarbeiding av sak til politisk behandling. 
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091/20 Adgang til å avholde politiske fjernmøter 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 

1. Karmøy kommunestyre vedtar at samtlige politiske organer i Karmøy kommune har anledning 
til å avholde politiske møter som fjernmøter. 
 

2. Avgjørelsen om møter skal avholdes som fjernmøte, treffes av ordfører eller utvalgets 
møteleder. 
 

3. Følgende inntas i Karmøy kommunes møtereglement; Reglement for kommunestyre, 
formannskap og faste utvalg: 

Kommunestyret, formannskapet og andre folkevalgte organer i Karmøy kommune, kan avholde 
politiske møter som fjernmøter, jf. kommuneloven § 11-7 (1). Avgjørelsen om møtet skal avholdes 
som fjernmøte treffes av ordfører eller utvalgets møteleder. 

 
 

24.08.2020 Formannskapet 
 
Behandling 
Gaard (H) fremmet forslag om følgende tillegg til punkt 1: 
 
1. Karmøy kommunestyre vedtar at samtlige politiske organer i Karmøy kommune har anledning til å 
avholde politiske møter som fjernmøter når det oppstår ekstraordinære situasjoner. 
Innstilling med endringsforslag fra Gaard (H) ble enstemmig vedtatt. 
 
 
FSK - 091/20 Vedtak: 
 
1. Karmøy kommunestyre vedtar at samtlige politiske organer i Karmøy kommune har anledning til 

å avholde politiske møter som fjernmøter når det oppstår ekstraordinære situasjoner. 
 
2. Avgjørelsen om møter skal avholdes som fjernmøte, treffes av ordfører eller utvalgets 

møteleder. 
 
3. Følgende inntas i Karmøy kommunes møtereglement; Reglement for kommunestyre, 

formannskap og faste utvalg: 
 

Kommunestyret, formannskapet og andre folkevalgte organer i Karmøy kommune, kan avholde 
politiske møter som fjernmøter, jf. kommuneloven § 11-7 (1). Avgjørelsen om møtet skal avholdes 
som fjernmøte treffes av ordfører eller utvalgets møteleder. 

 
 
 
 
 

092/20 Bærekraftig utbygging av kommunens helse- og omsorgstjenester 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 
 

1. Kommunestyret viser til saksutredningens vurderinger og konstaterer at nåværende 
desentraliserte eiendomsstruktur for kommunens helse- og omsorgstjenester er mindre 
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bærekraftig i et langsiktig tidsperspektiv. Kommunestyret har særlig vektlagt de utfordrende 
økonomiske driftskonsekvensene. I tillegg har hensynet til kvalitet i tjenestetilbudet, økte 
kompetansekrav, rekrutterings-utfordringer og heltidsfokus i stillingsspekteret vært sentrale 
kriterier i vurderingen.    

2. Kommunestyret fastholder tidligere satsning på en omfattende og langsiktig utvikling av 
området kalt Spanne seniorlandsby, med sikte på å utvikle et mer sentralisert og framtidsrettet 
tjenestetilbud innenfor kommunens samlede helse- og omsorgstjenester.  

3. Kommunestyret viser til gjennomført vurdering av en alternativ tomt for nytt omsorgssenter på 
Norheim. Etter kommunestyrets syn gir dette alternativet en mer avgrenset mulighet for 
framtidig utbygging enn det som arealet på Spanne åpner opp for. Det vil også svekke 
grunnlaget for en samlet utbygging av Spanne seniorlandsby.  Kommunestyret går derfor ikke 
videre med Norheim- alternativet. 

4. Spanne seniorlandsby har en gunstig geografisk beliggenhet i forhold til Karmøys 
nabokommuner. Dette faktum, sammenstilt med områdets størrelse og attraktivitet, gir 
mulighet til å etablere interkommunale samarbeidsløsninger på mange felt. Kommunestyret 
ber rådmannen om å følge opp denne muligheten i den videre prosessen med å planlegge og 
utvikle seniorlandsbyen.  

5. Kommunestyret ber om at rådmannen etablerer en hensiktsmessig organisering med sikte på å 
sikre en rasjonell videre planlegging, prosjektering og utbygging av det aktuelle planområdet på 
Spanne.  I samsvar med kommunestyrets vedtak i sak 126/16 forutsettes at hovedutvalget 
helse- og omsorg gis en aktiv rolle i videre konseptutvikling for dette området og at det for 
øvrig legges opp til en aktiv medvirkningsprosess der aktuelle aktører gis gode muligheter for å 
delta. 

 

24.08.2020 Formannskapet 
 
Behandling 
Nytt forslag, foreslått av Tor Kristian Gaard, Høyre 
Kommunestyret ønsker raksere fremdrift i utbygging av helse. og omsorgstjenestene på 
fastlandssiden av kommunen med sykehjem, heldøgns omsorgsboliger, dagsenter og andre 
tilpassede boliger av ulik art. Kommunestyret ønsker også legge til rette for en utvikling der den 
enkelte selv kan eie slike boliger der dette er ønskelig. 
 
Kommunestyret ønsker videre å legge til rette for og underbygge prinippene i Leva hele livet, Den 
kulturelle spaserstokken m.v. slik at den enkelte kan ta mest mulig aktiv del i det sosiale liv ut fra sine 
forutsetninger, noe vi idag vet er av stor betydning for egen helse og trivsel. 
 
Kommunestyret viser også til Helse og omsorgsplanens understrekning av at nye tjenester og tilbud 
skal legges i tilknytning til/i nærheten av etablerte tjenestetilbud for å oppnå optimal 
ressursutnyttelse. Kommunestyret ønsker å opprettholde en desentralisert struktur noe som også vil 
ha stor betydning for utviklingen av by og bygd. 
 
Kommunestyret ber derfor om at mulighetene ved og rundt Norheim BBH og tilstøtende områder 
undersøkes nærmere. 
 
Karmøy kommunestyre ønsker å utvikle alders og trivselsentre rundt sykehjemmene.  
Karmøy kommunestyre ønsker å se på alternative organiseringsmodeller der sykehjemsdrift, 
hjemmetjeneste , ROP samordnes sonevis. 



Side 8 av 10 

 

 
Nytt forslag, foreslått av Helge Thorheim, Karmøylista 
1. Kommunestyret vedtar at kommunen så langt som mulig skal opprettholde en desentralisert 
struktur innen helse og omsorgstjenestene, noe som også vil ha stor betydning for utviklingen av by 
og bygd. 

2. Kommunestyret viser til Helse- og omsorgsplan 2016-2026 (K.sak 126/16), der det i planen er 
understreket at nye tjenester og tilbud skal legges i tilknytning til/ i nærheten av etablerte 
tjenestetilbud for å oppnå optimal ressursutnyttelse. 

3. Kommunestyret fastholder tidligere vedtatt satsning på en omfattende og langsiktig utvikling av 
området kalt Spanne seniorlandsby, med sikte på å utvikle et framtidsrettet tjenestetilbud innenfor 
kommunens samlede helse- og omsorgstjenester. 

4. Kommunestyret viser til vedtak i K.sak 123/16 «Plan 5063: Områderegulering for Spanne 
seniorlandsby» og ber om raskere fremdrift i utbygging av helse- og omsorgstjenestene på 
fastlandssiden av kommunen med sykehjem, heldøgns omsorgsboliger, dagsenter og andre 
tilpassede boliger av ulik art. Kommunestyret ønsker herunder å legge til rette for en utvikling der 
den enkelte selv kan eie slike boliger der dette er ønskelig. 

5. Kommunestyret ønsker å legge til rette for og underbygge prinsippene i «Leva hele livet», «Den 
kulturelle spaserstokken» m.v., slik at den enkelte kan ta mest mulig aktiv del i det sosiale liv ut fra 
sine forutsetninger, noe vi idag vet er av stor betydning for egen helse og trivsel. 

6. Kommunestyret ber om at rådmannen etablerer en hensiktsmessig organisering med sikte på å 
sikre en rasjonell videre planlegging, prosjektering og utbygging av det aktuelle planområdet på 
Spanne. I samsvar med kommunestyrets vedtak i sak 126/16 forutsettes at hovedutvalget helse- og 
omsorg gis en aktiv rolle i videre konseptutvikling for dette området og at det for øvrig legges opp til 
en aktiv medvirkningsprosess der aktuelle aktører gis gode muligheter for å delta gjennom en eller 
flere referansegrupper. 

7. Spanne seniorlandsby har en gunstig geografisk beliggenhet i forhold til Karmøys nabokommuner. 
Områdets størrelse og attraktivitet, gir mulighet til å etablere interkommunale samarbeidsløsninger 
på ulike felt innen helse og omsorgstjenester. Kommunestyret ber rådmannen om å følge opp denne 
muligheten i den videre prosessen med å planlegge og utvikle seniorlandsbyen. 

 
Nytt forslag, foreslått av Odd Magne Hansen, SV-Sosialistisk Vensteparti 
 
Punkt 1 endres til: 
Kommunestyret viser til saksutredningen og konstaterer at nåværende eiendomsstruktur for 
kommunens helse og omsorgstjenester er utfordrende på kort og lang sikt. Kommunestyret mener at 
det er viktig å opprettholde og utvikle tjenestetilbudet slik at kvalitet, økte kompetansekrav, 
rekrutterings-utfordringer og heltidsfokus kan bli ivaretatt på en best mulig måte. Kommunestyret 
ønsker at det skal sikres tilbud om gode og hensiktsmessige helsetjenester i alle deler av kommunen. 

 
Punkt 2 endres til: 
Kommunestyret fastholder tidligere satsing på en langsiktig utvikling av området kalt Spanne 
seniorlandsby. Omfanget på utbyggingen må tilpasses kommunens behov og eventuelle muligheter 
for interkommunalt samarbeid. Målet er at en kan få et godt, framtidsrettet og bærekraftig 
tjenestetilbud tilpasset kommunen eller kommunenes behov. 
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Punkt 3 - Siste setning endres til: 
Kommunestyret går på nåværende tidspunkt ikke videre med Norheim- alternativet. Kommunestyret 
mener at NBB bør vurderes som en del av kommunen eller kommunenes helse og omsorgstjenester i 
framtiden. 

 
Punkt 4 og 5 beholdes uendret ihht. rådmannens forslag. 

 
Det ble avholdt gruppemøter før voteringen. 
 
Flere av politikerne ønsket stemmeforklaring: 
Saken er ikke behandlet i partigruppa. Derfor kan forslag og votering endres i kommunestyret. 
 
Alle i formannskapet var omforent om voteringen. 
 
Votering: 
Forslag fra rådmann fikk 4 stemmer (AP 3, KFR 1) 
Forslag fra Gaard fikk 3 stemmer (H 3) 
Forslag fra Thorheim fikk 1 stemme  (KL 1) 
Forslag fra Hansen fikk 1 stemme (SV 1) 
Stemmer mot alle forslagene: 2 stemmer (FRP 1 og SP 1) 
 
Det ble ikke flertall for noen av forslagene. 
 
FSK - 092/20 Vedtak: 

 
 
 
 
 

093/20 Samlesak for referatsaker 
 

24.08.2020 Formannskapet 
 
Behandling 
Referatsakene ble enstemmig tatt til etterretning. 
 
FSK - 093/20 Vedtak: 
Referatsakene er tatt til etterretning. 
 
 
 

094/20 Samlesak for spørsmål 
      

24.08.2020 Formannskapet 
 
Behandling 
Nei til atomvåpen, foreslått av Odd Magne Hansen, SV-Sosialistisk Vensteparti 
 
«Kommunestyret i Karmøy er dypt bekymret for den store trusselen atomvåpen medfører. 
Kommunestyret mener at våre innbyggere og andre mennesker over hele verden har rett til å leve 
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uten denne trusselen. 
 
All bruk av atomvåpen, uavhengig av om den er villet eller ved en ulykke, vil ha katastrofale, 
omfattende og langvarige konsekvenser for mennesker og miljø. Derfor støtter vi FNs traktat om 
forbud mot atomvåpen og ber regjeringen signere traktaten. 
 
På denne bakgrunn ber kommunestyret ordføreren om å signere ICANs «City Appeal» 
Odd Magne Brandt Hansen (SV) 
 
 
1.  Hansen (SV) fremmet sak om "nei til atomvåpen", og ba om at saken ble tatt opp til 
realitetsbehandling. 
 
Votering: 
Forslag om å realitetsbehandle saken fikk 6 stemmer (AP 3, SV 1, KRF 1, SP 1.) 
 
Etter debatt ble det besluttet å utsette saken. Det må avklares i lovverket om det er flertallsvedtak 
som avgjør om saker under “samlesak for spørsmål” skal tas opp til realitetsbehandling, eller om 
møteleder eller minst 1/3 av organets medlemmer kan motsette seg realitetsbehandling. 
 
 
2. Hansen (SV) stilte spørsmål om befolkningens muligheter til å komme med tilbakemeldinger til 
Kolumbus i forbindelse med tilbud. 
 
Dette kan tas opp direkte med Kolumbus. Ordfører ønsker å skrive et brev hvor det stilles krav til at 
rutetilbudet må tilpasses brukernes behov, og han ba Hansen (SV) om å sende over de 
tilbakemeldingene han har fått på rutetilbudet. Det vises til at det er tatt opp problemstillinger 
vedrørende universell utforming av buss og holdeplasser, sikring, muligheter for å ta med sykkel 
m.m. 
 
 
3. Gaard (H) viste til BPA, og om to med BPA som flytter sammen vil motta større regning. 
Orientering om BPA ordningen.  
 
Gaard ønsker en gjennomgang av regelverket i slike saker. Tilsvarende ønsket Gaard belyst hvorvidt 
en bruker som får utført diverse hjelp i hjemmet, eventuelt selv deltar sammen med sin personlige 
assistent i gjennomføringen, skal betale egenandel til kommunen. 
 
Ordfører svarte at det kan gis en orientering om BPA ordningen og regelverket som har medført 
resultatet i nevnte enkeltsak i forkant av et møte i formannskapet. 
 
 
4. Grindhaug viste til TV-aksjonen NRK 18. oktober 2020.  
 
På grunn av koronatiltak må årets TV-aksjon bli utført på en annen måte enn hva som er gjort 
tidligere år. Det blir ikke innsamling ved bøssebærere, men en digital løsning for innsamling.   
 
 
 
 
 
 
 
 


